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PROTOKÓŁ NR 7/2018 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.53.2018 

 

 

PROTOKÓŁ NR  7/2018 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 31 grudnia 2018 r. 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Opinie komisji Rady Powiatu. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2018. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotyczące zawarcia 

porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych  

z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego we Włocławku w 2019 roku – zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt aneksu do porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania 

teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas 

wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2018 roku. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam  Członkinię Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, 

Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek, Skarbnika Powiatu panią Dorotę 

Sobierajską i Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:30. 
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Ad 2. 

Pan Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 6/2018 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 18 grudnia 2018 r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 6/2018   

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 18 grudnia 2018 r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 6/2018 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 18 grudnia 2018 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotyczące zawarcia 

porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych  

z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego we Włocławku w 2019 roku – zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt aneksu do porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania 

teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas 

wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2018 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Opinie komisji Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Opinie komisji Rady Powiatu. 

Proszę pana Sekretarza o przedstawienie tematu. 

 

Pan Piotr Marciniak – Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu  

19 grudnia 2018 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu skierowane przez 

Zarząd Powiatu pod obrady II sesji Rady Powiatu, która odbyła się 21 grudnia br., należące do 

właściwości komisji. Ponadto, Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Stowarzyszenia 

Honorowych Dawców Krwi RP Klub HDK „STRAŻAK” przy Ochotniczej Straży Pożarnej 

Straszewo skierowany do Przewodniczącego Rady Powiatu o wsparcie finansowe Klubu  

i zabezpieczenie środków finansowych na ten cel w budżecie powiatu na 2019 rok i następne lata. 

Proponuję skierować przedmiotowy wniosek do Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 

w celu dokonania oceny merytorycznej.  

Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 20 grudnia 2018 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu skierowane przez Zarząd Powiatu pod 

obrady II sesji Rady Powiatu. 

Komisja Rewizyjna Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 20 grudnia 2018 r. dokonała oceny 

wykonania przez Zarząd Powiatu uchwał podjętych na XXXVII sesji Rady Powiatu kadencji 2014 

– 2018 i I sesji Rady Powiatu kadencji 2018 – 2023 i nie wniosła uwag. Ponadto, Komisja dokonała 

kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między XXXVII sesją Rady Powiatu kadencji 2014 

– 2018 a II sesją Rady Powiatu kadencji 2018 – 2023 i również w tym zakresie nie wniosła uwag. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

19 grudnia 2018 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

19 grudnia 2018 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z wnioskiem Stowarzyszenia Honorowych Dawców Krwi RP Klub HDK „STRAŻAK” przy 

Ochotniczej Straży Pożarnej Straszewo kierowanym do Przewodniczącego Rady Powiatu  

o wsparcie finansowe Klubu i zabezpieczenie środków finansowych na ten cel w budżecie powiatu 

na 2019 rok i następne lata. Jednocześnie proponuję rozpatrzyć przedmiotowy wniosek na kolejnym 

posiedzeniu po przedłożeniu przez Wydział Polityki Społecznej i Promocji Powiatu oceny 

merytorycznej wniosku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Honorowych Dawców Krwi RP Klub 

HDK „STRAŻAK” przy Ochotniczej Straży Pożarnej Straszewo kierowanym do Przewodniczącego 

Rady Powiatu o wsparcie finansowe Klubu i zabezpieczenie środków finansowych na ten cel  

w budżecie powiatu na 2019 rok i następne lata. Zarząd Powiatu, postanowił rozpatrzyć 

przedmiotowy wniosek na kolejnym posiedzeniu po przedłożeniu przez Wydział Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu oceny merytorycznej wniosku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 19 grudnia 2018 r., stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 2018 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu  

z dnia 20 grudnia 2018 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 2018 r., stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z opiniami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 2018 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia  

20 grudnia 2018 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 2018 r., stanowią załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2018. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2018. 

Proszę panią Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję, żeby Zarząd Powiatu dokonał przesunięć między 

paragrafami wydatków w obrębie planów finansowych zgodnie ze złożonymi wnioskami 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim, 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Aleksandrowie Kujawskim, Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku oraz o dokonanie zmian w planie finansowym Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2018. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2018. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXIX/379/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2018, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

Proszę panią Skarbnik Powiatu o przedstawienie tematu. 
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Pani Dorota Sobierajska – w związku z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet 

powiatu koniecznym jest dokonanie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034 dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych 

zmian w budżecie. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została pani Paulina Smykowska Naczelnik Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotyczące 

zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania 

teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas 

wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2019 roku – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu dotyczące zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Włocławek  

w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych 

pracowników – uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2019 roku. 

Proszę panią Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – zwracam się o wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego 

młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku 

w 2019 roku.  
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W dniu 7 grudnia br. wystosowałam zapytanie o cenę kursów do Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. W odpowiedzi CKZiU we Włocławku 

poinformowało, że koszt kształcenia jednego ucznia na 4 tygodniowym kursie teoretycznego 

dokształcania zawodowego wyniesie 420 zł. W 2018 r. koszt ten wynosił 370 zł. Zmiana ta 

spowodowana jest rosnącymi kosztami zatrudnienia kadry pedagogicznej. W ZS Nr 2 mamy klasy 

wielozawodowe, w których teoretycznie każdy uczeń może kształcić się w innym zawodzie. Nie 

mamy tak rozbudowanej własnej bazy dydaktycznej i dlatego zmuszeni jesteśmy wysyłać uczniów 

na dokształcanie zawodowe do CKZiU we Włocławku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy było robione rozpoznanie jak kształtują się koszty kształcenia 

w innych ośrodkach np. w Centrum Kształcenia w Toruniu? Być może, dla niektórych uczniów, 

koszt dojazdu do Torunia byłby niższy i łatwiejszy. 

 

Pani Paulina Smykowska – w tym roku nie wysłałam zapytania do Centrum Kształcenia  

w Toruniu. Z doświadczenia lat minionych wynika, że cena w Toruniu była wyższa od ceny 

oferowanej przez Włocławek. Ponadto, mimo wysyłanych zapytań cenowych nie zawsze 

otrzymywałam odpowiedź. Od lat współpracujemy w zakresie teoretycznego dokształcania 

zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych z Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – moim zdaniem powinniśmy kierować zapytanie do innych 

ośrodków nie tylko do CKZiU we Włocławku. 

 

Pani Paulina Smykowska – mogę wystąpić z zapytaniem o koszty kształcenia w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Toruniu, a także w Brodnicy. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z pismem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotyczącym zawarcia 

porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych  

z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego we Włocławku w 2019 roku i jednocześnie proponuję wystąpić do Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Toruniu o przedłożenie oferty dokształcania 

zawodowego młodocianych w 2019 roku w celu porównania ofert. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu dotyczącym zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie 

współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – 

uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2019 roku i postanowił wystąpić do 
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Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Toruniu o przedłożenie oferty dokształcania 

zawodowego młodocianych w 2019 roku w celu porównania ofert. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 28 grudnia 2018 r. znak: 

PS.4353.18.2018 dotyczące zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie 

współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – 

uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2019 roku, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt aneksu do porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie 

współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – 

uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2018 roku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt aneksu do porozumienia  

z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania 

zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku 

w 2018 roku. 

Proszę panią Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – przedkładam aneks do porozumienia z Gminą Miasto Włocławek  

w sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych 

pracowników – uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w okresie  

od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku. Ogólny koszt kształcenia 93 uczniów na kursach  

4 tygodniowych uległ zmniejszeniu z kwoty 39.129 zł na kwotę 34.893 zł. Pozostałe postanowienia 

porozumienia pozostają bez zmian. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks  

do porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie współfinansowania teoretycznego 

dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – uczniów klas wielozawodowych  

z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego we Włocławku w 2018 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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PROTOKÓŁ NR 7/2018 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneksu do porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w 

sprawie współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników 

– uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2018 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 28 grudnia 2018 r. znak: 

PS.4353.23.2018 wraz z projektem aneksu do porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie 

współfinansowania teoretycznego dokształcania zawodowego młodocianych pracowników – 

uczniów klas wielozawodowych z Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku w 2018 roku, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych.  Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:50. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


